



## KEY FACTS STATEMENT - PERSONAL FINANCE INSURANCE SCHEME

Ajman Bank PJSC - Group Personal Finance Insurance Scheme (Referred to as "Insurance Scheme") is offered by Ajman Bank (Referred to as "Policyholder") to its customers (referred to as "Scheme Members"). It provides financial protection by repaying the Outstanding Finance Amount to Ajman Bank PJSC at the date of event of Death or Permanent Total Disability of the Scheme Member, subject to the Provisions & Conditions of the Insurance Provider.

Insurance cover is provided by National General Insurance Co. (PSC) Referred to as ("Insurance Provider").

Insurance cover is provided on a single-life basis and is required for all Customers who avail Personal Finance (referred to as ("Facility") from Ajman Bank PJSC.

## بيان الحقائق الرئيسية - برنامج تكافل للتمويل الشخصى

يقدَّم مصرف عَجمان ش.م،ع برنامج التأمين الجماعي للتمويل الشخصي (ويُشار إليه باسم "برنامج التأمين") لعملائه (ويُشار إليهم باسم "أعضاء البرنامج")، ويوفَّر هذا البرنامج حماية مالية من خلال سداد مبلغ التمويل المستحق إلى مصرف عجمان ش.م،ع عند وقوع حدث الوفاة أو العجز الكلي الدائم لعضو البرنامج، وذلك وفعًا لأحكام وشروط مزوّد التأمين.

. يتم توفير التغطية التأمينية من قبل شركة التأمين العامة الوطنية (ش يمع)، ونُشار البها باسم "مزود التأمين".

تُقَدَّم التغطية التأمينية على أساس حياة واحدة، وهي مطلوبة لجميع العملاء الذين يحصلون على تمويل شخصى (ويُشار إليه باسم "التسهيلات") من مصرف عجمان ش.م.ع.

#### PRODUCT STRUCTURE

Personal Finance Insurance Scheme provides Insurance coverage to the Scheme Members by repaying the Outstanding Finance Amount to Ajman Bank, subject to the Provisions & Conditions of the Personal Finance Insurance Scheme in the event of:

- Death due to any cause (DAC)
- Permanent Total Disability (PTD)
- Passive War Risk and Terrorism
- Terminal Illness

يوفّر برنامج التأمين على التمويل الشخصي تغطية تأمينية لأعضاء البرنامج من خلال سداد مبلغُ التمويل المستحق إلى مصرف عجمان، وذلك وفقًا لأحكام وشروط برنامج التأمين على التمويل الشخصي في حال حدوث:

- الوفاة ألى سبب من السباب.
  - العجز الكلي الدائم

الشهر )شاملة رسوم األرحاح(.

- مخاطر الحروبالسلبية
  - المرض العضال

هيكل المنتج

## SUM COVERED

The sum covered under each Certificate shall be the initial finance amount excluding profit charges at the inception of that individual Certificate under the scheme. Subsequently, at the end of each calendar month, the sum covered shall be the outstanding finance as per the amortization table for the particular Certificate during that month (including profit charge).

The total outstanding balance at the end of each calendar month shall be the total of all the sums covered for the policies as per the amortization schedule covered under the scheme during that month (including profit charge). In any case, the total outstanding balance shall not exceed the initial Finance amount.

Similarly, any additions to the existing finance amounts shall be treated in the same way as above

The maximum sum covered allowed under this agreement in respect of any covered person shall never exceed AED 5,000,000 for Personal Finances scheme

إن مبلـغ التغطيـة بموجـب كـل شـهـادـة هـــو مبلـغ التمويل الُــولــي باستتاء رســوم الُّـريـاح عنــد بـدء سبريان الشبهـادـة الفَّـديـة المعنجِـة اسبتنا ًا إلـى البرنام.ج. وبحَـد ذلـك، بنهايـة كـل شبهــر مهيالدي، يكـُــون مبلـغ التغطيـة هـــو التمويل المستحق وف دًا لجــدول الدفعات لشـهـاد ِ (معينـة فـي غضــون ذلك

إن إجمال في الرمريد المسربتدق بتفائية كل شيدور مي الدي مو إجمال في جمريدع مبال في التغطيية الباثق وف ُ ذا الهدول الدمكات ال ُدغطس فيها أثناء ذليك الشيدون أيمياً فيي ذليك رسيوه الربياح(.وفني جمهدع الرحوال، شِغْنَى الربيجياوز إجمال في الرمهد المسبتدق ميارغ التمويل اللوليي.

> وبطرية. «مواثلة، فإن أي إضافًا \_ دعلى مبالغ النمويل الحالية ينبغي أن تُصامِل بنفس الطريقة المذك وُرة أعاله.

إن الحد الْلقص بى لمبلى غ النغطي به المسيم وجهه وف أدا لالنفاقية الماثل ة بخصوص أي شي خ \_ حمشيمول \_ بالنغطية بني عَي الرابة عاوز 5,000,000 در صص لبرناه، ج التمويل الشيخصي .

## **KEY PRODUCT FEATURES**

- a. Eligibility Criteria: Residents of the UAE (UAE Nationals or Resident expatriates), who are actively working (i.e., not sick or on medical leave) and pursuing full-time employment at the time of availing the personal finance scheme.
- b. Eligibility Age: Between 18 and 64 years old
- c. Maximum Coverage Age: Up to 70 years old for Death and 65 years old for disability and terminal illness.
- d. Maximum Insurance Coverage: AED 5 million for UAE nationals and AED 1 million for UAE Residents (expatriates).
- e. Maximum Term of Financing 4 Years for UAE Residents & UAE Nationals and 5 years for Ministry of Defence: From the date of disbursal until the expiry date of the financing period as agreed between the Consumer and Ajman Bank.

## مميزات الرئيسة للمنتج

اً. المعايير الأهلية: المقيمون في دولة الإمارات العربية المتحدة (المواطنون أو المقيمون من غير المواطنين) الذين يعملون بشكل فعّال (أي ليسوا مرضى أو في إجازة مرضية) ويشغلون وظيفة بدوام كامل عند الحصول على برنامج التمويل الشخصي.

ب. سن الأهلية؛ بين 18 و64 عامًا.

ج.الحد الأقصى لعمر التغطية؛ حتى 70عامًا في حالات الوفاة، و65عامًا في حالات العجز والمرض العضال

د.الحد الأقصى للتغطية التأمينية: 5 ملايين درهم إماراتي للمواطنين، و1 مليون درهم إماراتي للمقيمين (الماف دريز)

هـ. الحد الأقصى لمدة التمويل: 4 سنوات للمواطنين والمقيمين، و5 سنوات لمنتسبي وزارة الدفاع؛ وذلك من تاريخ صرف التمويل وحتى تاريخ انتهاء فترة التمويل كما تم الاتفاق عليه بين العميل ومصرف عجمان.

## FREE LOOK PERIOD

A Free Look Period of thirty (30) calendar days will be provided to the Scheme Members, during which the **Insurance** Provider will refund the **premium** Amount paid by the Scheme Member, subject to deducting the medical underwriting cost, if any, in case of early cancellation or early settlement of Scheme Member's finance within the free-look period.

مدة االنتظار المسموح بها سينم منح اعضاء البرنامج فترة مراجعة مجانية لمدة ثلاثين (٣٠)

يومًا تقويميًا، وخلال هذه الغترة سيقوم مرؤد التأمين بإعادة مبلغً القسط المدقوع من قبل عضو البرناميّ. مع خصم تخلفة القحص الطين، إن وجدت، في حال الإلغاء الميكر أو السداد المبكر لتوميل عضو البرنامخ خلال مترة الهراصعة المحانية.

Ajman Bank Public Joint Stock Company (P.J.S.C.) is licensed by the Central Bank of the UAE. All our products and services are Shari'ah compliant. For details, kindly visit <a href="www.ajmanbank.ae">www.ajmanbank.ae</a>

UNDERWRITING REQUIREMENTS			متطلبات االشتراك
For new members joining the scheme on or after the inception date of the scheme, the following underwriting requirements shall apply.		تسري متطلبات االشتراك انالية بالنسبة لألعضاء ال ´جـدد المنضمين للبرنام.ج.بتاريخ بدايته أو بعـد ذلـك؛	
Finance Amount (in AED)	Age 18 - 64	السن: 18 - 64	مبل۔غ التمويل )بالدرحہ(
Up to 3,000,000	None	ال يوجد	ما يصل إلى 3,000,000
3,000,001 -4,000,000	DGH	صحة جيدة	4,000,000- 3,000,001
4,000,001 -5,000,000	MQ	aiبتبان	5,000,000-4,000,001
Above 5,000,001	Refer to National General Insurance Co. (PSC)	راج£ ،وطنيــة للتكافل العائلي:	أكثر من 5,000,001

DGH: Declaration of Good Health

صحة جيدة: إقرار بأنك بصحة جيدة.

MQ: Medical questionnaire

استبانة: استبانة طبية.

- The stated question naire must be completed, dated, and signed by the applicant for each proposal whatever the amount
- Acceptance of cover however is subject to confirmation by National General Insurance
   Co. (PSC). The rate may be subject to change based on medical results.

• يتعيــن علــى مقــدم الطلــب اســتكمال االســتبانة المذكــورة أعــاله مــع ذكــر التاريــخ والتوقيــع

EXCLUSIONS

The **insurance** Benefit under this **Insurance** Scheme shall not be payable if the claim is directly or indirectly as a result of:

لن يكون مستحق التأمين بموجب هذا البرنامج التأميني قابلًا للصرف إذا كانت المطالبة نتيجة مباشرة أو غير مباشرة ك

Death and Permanent Total Disability Exclusions

- War, invasion, act of foreign enemy, hostilities or warlike operations (whether war be
  declared or not), civil war, military rising, insurrection, rebellion, revolution, military or
  usurped power, martial law, acts of terrorism, mutiny or riot or civil commotion assuming
  the proportions of or amounting to a popular rising.
- Suicide within the first twelve (12) months from the commencement of individual takaful cover.
- · Atomic, Biological, and Chemical contamination.
- Acquired Immune Deficiency Syndrome (AIDS) if it was contracted prior to the commencement of individual takaful cover.
- Mental and nervous disorders (unless confined to a sanatorium for disability claims).
- Intentionally self-inflicted injury (whether sane or insane).
- Aviation, gliding, or any form of aerial flight other than as a fare-paying passenger of a recognized airline or charter service.
- Drug or alcohol abuse.
- Involvement in any underwater activity more than 20 meters in depth.
- Participation in ortraining for any dangerous professional sport or competition or riding or driving in any form of race or competition; leisurely activities are covered.
- Engaging in any illegal act, breach of Law or criminal act.
- Engaging in or taking part in any naval, military or air force operation.
- Disability occasioned or contributed to by Human immune deficiency Virus (HIV), Acquired Immune Deficiency Syndrome (AIDS) or any AIDS or HIV-related condition.
- Disease or medical impairment, from which the Scheme Member was suffering, received treatment within twelve (12) months immediately before the commencement of his cover; however, such conditions are covered after a waiting period of six (06) months from the individual commencement of cover of a Scheme Member.
- Claims intimated after 270 days from the date of event of a claim.

استثناءات الوفاة والعجز الكلي الدائم

- الحرب أو الغزو أو أعمال العدو اللجنبي أو العمال العدائية أو العمليات الحربية) سواء أعلنت الحرب أصرال أو الحرب الفلرية أو الانفاضة العسكرية أو التمرد أو الشورة أو القيوة العسكرية أو المغتصدة أو الحكام العرفيدة أو أعم ال الإرماب أو أعم ال الشيغب أو الضطرابيات المذبية الذي تتَخَذَ أَبِكَادا أو تَرْقِي إِنِي النّفَا لِتَفَافِرة شَرِعُ بِيةً.
- االنتكارف ي غضون مــدة االثنـ يعشـرة)12 (شـهر األولـــىمـــن البــد،فـــي تغطيــة التأميـــن التكافلـــى الفــردى.
  - التلوث الذري والبيولوجي والكيميائي.
- - االضطرابات النفسية والعصبية )ما لم تقتصر على أي مصحة عالجية لمطالبات اإلعاقة(.
    - اإلصابة الذاتية المتعمدة )سواء كان العضو عاق(ا أو أنخت(ا عقلها (.
    - الطيرانأوالطيراناالشراعي أوأي شكل آخر من أشكال الرحالت الجوية بضالف المسافر
       مقابل أجرة بسددها إلى شركة طيران أو معترف بها تجازيا.
      - تعاطي المخدرات أو الكحول.
      - ممارسة أى نشاط تحت الماء بعمق يزيد عن 20 مترا.
- المشاركة أوالتدريب على أي رياضة أو منافسة مهنية خطرة أو محفوفة بالمخاطر أو ركوب الخريل أو القربادة بأي شكال من أشكال السبباق أو المنافسة : أم ا النشيطة الترفيهية فهي `مغطاة.
  - الضلوع في أي عمل مخالف للقانون أو خرق القانون أو فعل إجرامي.
    - اإلنخراطأوالمشاركة في أي عملية بحرية أو عسكرية أوجوية.
- إلاعاقة الناتجة أو المتسبة في إلصاءة بفيروس نقص المناعة البشرية أو متالزمة نقص المناعة المختسب) إليدز (أو أي حالة مرتبطة باليدز أو فيدوس نقص المناعة البشرية.
- المرضاً أو االعتالل الصحبي الذي كان يعانبي منه عضوالبرنا مح، وتلقى عالجه في غضون اثني عشر) 112 شمر ا قبل بدء التغطية التكافلية له مباشرة، ومع ذلك، أغطى هذه الحالات بعد القضاء محة انتظار شمر ا قبل بدء التغطية الغربية الغربية لعضو

البرنامــج.

المطالبات التي تُقدم بعد 270 يومًا من تاريخ حدث المطالبة.

FEES & CHARGES			الرسوم و التكاليف
Monthly <b>Premium</b> Amount	Premium is a fixed rate of <b>0.0197</b> % per month and is charged monthly on the Finance Amount. Per Month Per Scheme Member is charged for the Period of Individual Insurance Coverage during the Period of Finance, subject to satisfactory completion of the individual Underwriting Requirements.	مساهمة التكافل هـي نسـبة ثابتـة 20.0197 تحتسـب شـهـر   ☑ ا امينــغ التمويـل المسـتحـق(، وذلـك لـكل عضـو فـي البرنامـج   ـُــحـتسـب عــن مـدة التغطية التكافلية الغرديـة فـي أثناء مــدة التمويـل، مـــع مراعــاة استيغاء متطبــات الخنتـاب . لغرديــة بصــورة أمـرضية.	مساهمة التكافل الشهرية
	Illustration of Calculation of Monthly Premium Personal Finance outstanding finance Amount: AED 100,000  Monthly Premium: AED 100,000 X 0.0197% = AED19.70	رسم توضيحي لحساب مبلغ المساهمة التكافلية الشهرية للتكافل مبلغ المساهمة التكافلية مبلغ المساهمة التكافل الشهرية التكافل الشهرية: مبلغ مساهمة التكافل الشهرية: 100,000 × 100,000 = 19.70 درهم	
Standard Case	If the case is standard and there is no underwriting loading then the Monthly Takaful Contribution Amount rate will remain as 0.0197% and applied to the Finance Amount.	إذا كانت الحالـة قياسـية ولـمريكـن هنـاك تحميـل اشـتراك، فسـيظل معــدل مبلـغ المسـاهمة الشـهرية 0.0197% و [نـطبق علــن مبلـغ التمويـل المســتحق.	الحالة القياسية
Substandard Case	If the underwriting decision was to load the rate by 50% then the <b>Monthly premium rate</b> will be adjusted as follow: 0.0197% X (1+50%) equals to <b>0.0295%</b> and applied to the Finance Amount.	في حال كان قرار الاشتراك تحويل المعدل بنسبة 50٪، ينبغي تعديل معدل مبلغ مساهمة التكافل الشهرية على النحوالتالي: \$20.017 x (0.0197) يساوي \$20.029 و آإدايق على مبلغ التمويل المستحق.	الحالة غير القياسية

لمتز داد في حالة الإلغاء المبكر

 $\label{lossymmetric} \textbf{Insurance} \ coverage \ is \ offered \ monthly. \ If a scheme \ member's \ finance \ is \ cancelled \ early, the \ paid \ \textbf{premium} \ will \ not \ be \ refunded, \ except \ during \ the \ 30-calendar-day \ free \ look \ period.$ 

يتم تقديم التغطية التامينية على اساس شهري، إذا تم إلَّغاء تمويل عضو البرنامج مبكرًا، فَلَن يتم استرداد القسط المدفوع، إلا خلال فترة المراجعة المجانية البالغة ٣٠ يومًا تقويميًا.

#### KEY DISCLOSURES

- Ajman bank and Insurance Provider reserves (s) the right to decline any customer application to the Insurance Scheme at their sole discretion.
- The above Insurance Scheme requirements and criteria are governed by the latest Provisions and Conditions of Ajman Bank Personal Finance Takaful Scheme available on the following link: https://www.ajmanbank.ae/site/personal-finance.html
- Insurance Provider's Provisions & Terms shall govern the Personal Finance Insurance Scheme
- Ajman Bank reserves the right to revise the fees & charges and terms & conditions, including the coverage and eligibility criteria at any time by providing sixty (60) days prior written notice to your registered contact details.
- يحتفـظ مصـرف عجمــان ومــزود خدمــاتالتكافــلهالحــق فــــــــرفــضاُي طلـــباللمتعامـــل لالشــتراك فــي البرنامــة التكافلــي وفقـا لتقديرهمـا المطلــق.
- تخضے متطلبات ومعاییہ البرنامے التکافلـي المذكـورة أعـاله الحــدث شــروط وأحــكام برنامـج تكافـل للتوپـِل الشخصي مـن مصرف عجمـان، ويمكـن االطـباع عليهـا فـي الرابـط التالــپ:https://www.ajmanbank.ae/site/ar/personal-finance.html
  - يخضع برنامج التكافل للتمويل الشخصى إلى أحكام وشروط مُزود خدمات التكافل.
- يحتف ظ مصـرفعجمــانبالحــق فــي مراجعــة الرســوم والتكاليــف واألحــكام والشــروط، ومــن ضمنهـا طريقـة حسـاب الربح فـي أي وقــت مـن خــالل إرسـال إخـطــا ر خنابي قبـل 60 بـوم إلـى معلومـات االنصال الخاصــة بـك والمسجـلـة لديـه.

#### WARNINGS

#### Payment of Monthly Premium

- $1. The Scheme \, Member \, will \, be \, responsible \, for \, all \, payments \, of \, the \, monthly \, instalments \, for \, the \, finance \, as \, per \, the \, pre-scheduled \, payment \, plan \, of \, the \, Policyholder \, during \, the \, Period \, of \, Finance \, and \, properties a period \, of \, properties \, and \, properties \, prop$
- 2. In the event of any default, all overdue monthly finance instalment amounts during the default period(s) will be excluded from the calculation of the **Insurance** Benefit Amount at the date of event of a claim
- 3. If the Consumer does not meet the payments on financing, its account will go into arrears. This may affect the customer's credit rating, which may limit its ability to access financing in the future.

## سداد مبلغ المساهمة التكافلية الشهرية:

 سيكون عضو البرنامج مسؤولاً عن سداد جميع الأقساط الشهرية للتمويل وفعًا لخطة الدفع المجدولة مسبعًا من قبل حامل الوثيقة خلال فترة التمويل.

 عن حال حدوث أي تقصير في السداد، سيتم استبعاد جميع مبالغ الأقساط الشهرية المتأخرة خلال فترة/فترات التقصير من حساب مبلغ مستحق التأمين في تاريخ وقوع الحدث المؤدى للمطالبة.

3. إذا لم يقم المستقلك بسداد أقساط التمويل، فسيتم تحويل حسابه إلى حالة متأخرات. قد يؤثر ذلك على التصنيف الائتماني للعميل، مما قد يحد من قدرته على الحصول على التمويل في المستقبل.

### KEY RISKS

- Should any part of the said information and statements prove to be false, misleading, incomplete, or inaccurate, National General Insurance Co (PSC) (the "Company") shall have the right to either reduce or deprive you of the benefits under the Insurance Contract subsequently entered by you and the Company if you accept and agree to this KFS.
- The statements and the declaration contained in this KFS, shall be incorporated in the Facility offered by Ajman bank; You also agree to furnish any information, reports or records on the statement of the health of the person(s) covered under this KFS or to allow any of the persons covered to undergo medical examination, as required by the Insurance Provider.

#### ألخطار الرئيسية

- لا انتين آن آق جزء من المعلومات والينانات المذكورة غير صحيح أو مضلل أوغير مكتمل أو غير دقيق، فإن شرخة التأمين العامة الوطنية (شيمه) (الشرخة) تحتفظ بالحق في تخفيض أو جرماتك من المنافع بموجب عقد التأمين الذي أبر مته لاحقا مخالشرخة إذا قبلت ووافقت على هذا المستند (KFS).
- سيتم إدراج التصريحات والإقرارات الواردة في هذا المستند (KFS) ضمن التسهيلات المقدمة من مصرف عجمان؛ كما توافق على تقديم أي معلومات أو تقارير أو سجلات بشأن حالة الصحة للشخص/الأشخاص المشمولين بهذا المستند، أو السماح لأي من الأشخاص المشمولين بالخضوع لغحص طبي، حسبما يطلب مزود التأمين.

### IMPORTANT INFORMATION

For more information, a Scheme Member should contact:

## National General Insurance Co (PSC)

P.O. Box 154 Dubai United Arab Emirates Tel: 971 4 2115800

Or contact Ajman Bank Tel: 600 5555

Email: info@ajmanbank.ae P.O. Box 7770, Ajman . لمزيد من المعلومات، يجب على عضو البرنامج التواصل مع:

> شركة التأمين العامة الوطنية (ش.م.ع) ص.ب 154، دبي، الإمارات العربية المتحدة 4 2115800 ماتف:

المحاونة المحاونة والمحاونة المحاونة المحاونة والمحاونة المحاونة المحاونة

# DECLARATION

I hereby confirm that I have been provided with sufficient time to read this document before signing the same.

I shall bear full responsibility in the event of failure to comply with what is stated in the Provisions and Conditions of the Personal Finance Insurance Scheme.

I hereby declare that I have read, understood, and accepted the above key features explained in this document including the inherent risks of the Insurance Scheme, all contribution amounts, fees, charges, commissions, and expenses that may be incurred through enrolment in this Insurance Scheme.

For further details concerning the above-mentioned information, I shall refer to the Provisions and Conditions of this Personal Finance Insurance Scheme published on <a href="https://www.ajmanbank.ae">www.ajmanbank.ae</a>.

 $Iunderstand\,that\,National\,\,General\,\,Insurance\,\,Co\,\,(PSC)\,\,(Insurance\,Provider)\,is\,an\,\,independent\,entity\,and\,is\,not\,\,a\,\,subsidiary\,\,of\,\,Ajman\,\,Bank.$ 

I agree to proceed with Ajman Bank's approved Insurance Provider.

I am aware and understand that I have the right to arrange the Takaful/Insurance Policy from another provider of my choice to be assigned to Ajman Bank (i.e. other than the Takaful company offered by Ajman Bank). And I understand that by signing this KFS I choose not to exercise this right, and I have accepted the Takaful provider mentioned herein and its terms and conditions which shall prevail on the other documents.

أؤكد بموجبه بأنني حصلت على الوقت الكافي لقراءة المستند الماثل قبل التوقيعُ عليه.

<sup>لُ</sup>الْقَـرِبموجِبه أنْت يِ قَـر أَت وفهمـت وقبلـت بالمزايـا الرئيسـة المذكـورة أَعاله الموضحـة فـي المسـتند المائـل، مــا فـــي ذلــك المخاطـر المتعلقــة بالشـتراك فــي البرنامــة التكافلــي وجميـــة الرســوم والتكاليــغ والنفقــات المترتبـة علــى االشـتراك فــى هــذ االبرنامــة التكافلــى.

> للمزيد من التفاصيل المتعلقة بالمعلومات المذكورة أعلاه سأرجع إلى أحكام وشروط برنامج التأمين على التمويل الشخصي المنشورة على موقع www.ajmanbank.ae

> > أفهم أن شركة التأمين العامة الوطنية (ش.م-٤) (مزود التأمين) هي كيان مستقل ولبست فرغًا أو شركة تابعة لمصرف عجمان.

أوافق على المضي قدمًا مع مزود التأمين المعتمد من مصرف عجمان.

أدرك وأتفقدم أنه يدق لي الحصول على وثيقة تكافل/تأمين من مز "د آذر من اختياري بديثُ فصص لمصرف عجمـان) بخالف شركة التكافل التي "و ههـا مصرف عجمـان(. وأدرك أنه مـن خالل التوقيــع علــى هـذا المسـتند فإننــي أختـار عــدم ممارسـة هــذا الحــقوقــد قبلــت مــزود خدمــة التكافـل المذكـور هنا وقبلت شروطه وأحكامـه كذلـك وتكــون هــى السارية علــى باقى المستندات.

Name and Signature of Customer	اسم وتوقيع المتعامل
Emirates ID	الهوية اإلماراتية
Date	الكريخ